
 
 
 

 
ACTA DE LA REUNIÓ DEL COMITÉ DE QUALITAT DE L’ETSE-UV 

 
 
Sent les 11:30 hores de dijous 2 de maig de 2024, es reuneixen de manera telemàtica a través de 
la plataforma Microsoft Teams els membres del Comitè de Qualitat de l’ETSE-UV que es relacionen 
més endavant, per a tractar el següent ordre del dia: 
 
1.- Informe de la Presidenta 
2.- Presentació de les novetats als procediments del SAIC per part de la tècnica de la Unitat de 
Qualitat 
3. – Torn obert de paraula 
 
ASSISTENS: Irene del Canto Serrano, Juan Gutiérrez Aguado, Antonio Jiménez Benítez (per 
delegació de Nuria Martí Ortega), Vicente Martínez Soria, Carmen Botella Mascarell, Vicent Girbés 
Juan (convidat), Estela Lladosa López, Sonia Loras Giménez, Marcelino Martínez Sober, Fernando 
Mateo Jiménez (convidat), José Ignacio Panach Navarrete, Jesús Soret (convidat) i Sonia Torres 
Hernández. 
ABSÈNCIES EXCUSADES: Emilio Soria Olivas, Vicente Arnau Llombart i Begoña Herrero Soler 
 
1.- Informe de la Presidenta 
La presidenta informa del següents assumptes: 
• Adscripció de les titulacions a Àmbits de Coneixement per aplicació del RD822/2021. La 

proposta d'adscripció ha d'aprovar-se per la corresponent comissió acadèmica (CAT per a 
graus, i CCA/CISCA per a màsters) a excepció dels títols que ja tenen feta esta adscripció. A 
més, en el cas dels graus, les matèries/assignatures de Formació Bàsica també han 
d'adscriure's a un Àmbit de Coneixement. En el cas de les Enginyeries es recomana que la 
totalitat d'estes matèries s'adscriguen a l'àmbit del grau. Posteriorment, esta adscripció també 
ha d'aprovar-se en el Comité de Qualitat i en la Junta d'Escola.  

• Segells Internacionals de Qualitat. En 2025 s'han de renovar els Segells Euro-Inf (graus en Eng. 
Informàtica i Eng. Multimèdia) i Eur-Ace (graus en Eng. Electrònica Industrial, Eng. Electrònica 
de Telecomunicació i Eng. Química). Encara no sé sap la data de la convocatòria així que la 
Unitat de Qualitat informarà a l’Escola. Sembla que el procediment de renovació es molt més 
senzill que el de nova sol·licitud. Cal decidir si renovar-los o no en funció de si es planteja des 
de la CAT corresponent alguna modificació del pla d'estudis. 

• Acreditació institucional: la Universitat de València ha iniciat el procés d’acreditació dels 
centres i així evitar la renovació de l’acreditació de cadascuna de les titulacions de forma 
individual. El requisit necessari per que l’Escola s’acredite en aquesta modalitat conjunta es 
tindre un correcte manteniment del Sistema d’Assegurament Intern de la Qualitat (SAIC, per 
les seus sigles en castellà) de totes les seues titulacions. Això significa que no només s’ha 
complir en temps i forma amb tots els procediments, sinó també han d’estar revisades les 
accions de millora i el seu compliment. No totes les titulacions de l’Escola estan al dia amb els 
procediments del SAIC i per tant hem d’esperar a que els seus responsable realitzen els 
informes demanats. Aquest punt va causar malestar entre els responsables dels títols que sí 
havien complit amb les seues tasques del SAIC. La responsable de Qualitat de l’Escola i la 



 
 

tècnica de la Unitat de Qualitat es posaran en contacte amb aquells responsables de titulació 
que han de posar-se al dia amb el SAIC per a fixar una “programació de compliment” amb els 
procediments del SAIC. 

• Procediment SAIC d’Actes de Coordinació (PAT). Està actiu aquest procediment que consisteix 
a incloure les actes de les Comissions Acadèmiques, actes de coordinació de titulació i de curs 
(en el cas dels graus).  

• Curs de formació del SAIC: Nova edició d’aquest curs per als nous responsables de titulació 
(Carmen Botella). 

 
2.- Presentació de les novetats als procediments del SAIC per part de la tècnica de la Unitat de 
Qualitat 
La tècnica de la Unitat de Qualitat, Sonia Torres, explica als assistents les novetats per a la 
presentació de les tasques del SAIC. Les principals novetats son: la realització de l’informe on-line 
i el registre de totes les Accions de Millora dels diferents procediments. Aquest registre es farà en 
una única taula al final de cada informe amb les accions de millora plantejades en cursos passats 
però encara no finalitzades, junt a les acciones de millora proposades noves com a conseqüència 
de l’anàlisi de les dades del curs de l’informe present. 

 
3. – Torn obert de paraula 
Cap intervenció. 
 
Sense més assumptes a tractar, es clou la sessió a les 12:45 hores. 
 
 
Burjassot, 2 de maig de 2024 
 
 
 
Sonia Loras Giménez 
Presidenta del Comitè de Qualitat de l’ETSE-UV 
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